
Protokół z IX posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 10.12.2019 r. 

 

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czechów Północny w Lublinie przy ul. 

Szwajcarskiej 10. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.06. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz Anna Świetlicka. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat podziału środków z rezerwy celowej na 2020 r. (w tym przedstawienie 

propozycji). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania nazwy nowego ronda powstałego w ciągu ul. 

Choiny, przy granicy miasta. 

6. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

7. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy i po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 członków Rady obecnych jest 14 co stanowi niezbędne quorum do głosowania 

i podejmowania uchwał. Lista obecności w załączniku nr 1. 

 

Ad.2) Przewodnicząca zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Zgłoszeń nie było. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaproponowany porządek obrad. Porządek obrad przyjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad.3) Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu z VII posiedzenia Rady Dzielnicy 

Czechów Północny. Nikt nie zgłosił uwag. Protokół z VII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów 

Północny został przyjęty głosami: 12 – za, 0 – przeciw i 2 – wstrzymującymi się. Następnie 

Przewodnicząca Rady zapytała pytanie czy są uwagi do protokołu z posiedzenia Rady Dzielnicy 

Czechów Północny z dnia 26.11.2019. Uwag nie zgłoszono. Protokół z VIII posiedzenia Rady 

Dzielnicy Czechów Północny przyjęto jednogłośnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady oddała głos Przewodniczącemu Zarządu. Piotr Zygan powitał 

obecnego na posiedzeniu mieszkańca Czechowa Południowego, który przesłał pismo do Rady w 

sprawie wspólnej organizacji pikniku rowerowo-rodzinnego. Mieszkaniec w skrócie przedstawił 

szczegóły organizacji tej imprezy, która odbyła by się wiosną lub jesienią 2020 r. 

 

Ad.4) W sprawie podziału środków z rezerwy celowej na 2020 rok głos zabrał Przewodniczący 

Zarządu. Piotr Zygan przypomniał, zadania rozpatrywane przez Rade poprzedniej kadencji z 2019 

roku: 

1. Wynajem zjeżdżalni na festyn rodzinny oraz dofinansowanie biegu Czechowska Piątka. 

2. Poszerzenie fragmentu ul. Żelazowej Woli i Poturzyńskiej. 

3. Opracowanie dokumentacji na wykonanie oświetlenia na ul. Paderewskiego. 

4. Wybudowanie chodnika przy Street Work Out oraz chodnika ze schodami przy Przedszkolu 

Nr 75. 

5. Remont parkingu pomiędzy ul. Harnasie 10 a ul. Zelwerowicza. 



6. Dokończenie remontu ul. Zakopiańskiej. 

7. Budowa miejsc parkingowych na działce 34/4 w pasie drogowym ul. Harnasie w 

sąsiedztwie stacji trafo.  

Środki, którymi dysponuje Rada wystarczyły na realizację w 2019 r. pierwszych trzech punktów. 

Oprócz budowy chodników (punkt 4), koszty realizacji każdego z pozostałych punktów 

przekraczają kwotę rezerwy celowej – 150 000 zł. Przewodniczący Zarządu poinformował również, 

że dostaliśmy do wiadomości korespondencję ZDiM z PGE Dystrybucja oraz pismo z ZDiM w 

sprawie oświetlenia ul. Paderewskiego. PGE Dystrybucja wydał zalecenia żeby oświetlenie ul. 

Paderewskiego zostało wybudowane na dłuższym odcinku – do skrętu w ul. Śliwińskiego. 

Konkluzja jest taka, że jeżeli nie przeznaczymy na II etap budowy oświetlenia (o którym nie było 

mowy w ubiegłym roku) z rezerwy celowej 30.000 zł to wybudowane oświetlenie na ul. 

Paderewskiego może nie zostać uruchomione. 

Następnie głos zabrała pani Małgorzata Wielgosz. Stwierdziła, iż jako radni mamy również 

obowiązek stymulować rozwój kultury w dzielnicy. W związku z powyższym proponuje 

dofinansować (3.000,00) organizację ogólnodostępnego i bezpłatnego dla mieszkańców spektaklu. 

Pan Piotr Zygan przedstawił propozycje Zarządu na podział środków z rezerwy celowej w 2020 

roku: 

1. Przeznaczenie 10.000,00 zł na dofinansowanie imprez sportowo-kulturalnych. 

2. Dokończenie chodnika przy Street Work Out oraz chodnika ze schodami przy Przedszkolu 

Nr 75 (ok. 50.000,00). 

3. Budowa zatoki parkingowej i ustawienie tablicy informacyjnej przy ul. Karpackiej. 

4. Wysianie łąki kwietnej w dzielnicy (ok. 20.000,00). 

5. Ustawienie 4 stacji naprawy rowerów: pętla autobusowa na Choinach, ul. Żywnego, ul. 

Elsnera przy Wyższej Szkole oraz na ul. Zakopiańskiej (ok.18.000,00). 

6. Dokończenie oświetlenia ul. Paderewskiego (30.000,00). 

7. Doświetlenie skrzyżowania ul. Żelazowej Woli z Poturzyńską (2 lampy). 

Przewodnicząca Rady zadała pytanie czy są inne propozycje. Pani Lucyna Więcięrzewska zwróciła 

uwagę na fatalny stan schodów zewnętrznych przy Szkole Podstawowej Nr 43. Część środków 

Rada mogłaby przeznaczyć na ich remont. Odnosząc się do tej propozycji Pan Arkadiusz Ligęza 

zasugerował aby zadbać o przestrzeń ogólnodostępną, a nie narzucać na siłę czegoś, czego ktoś nie 

chce. Dyrekcja Szkoły Podstawowej Nr 43 nie zwracała się z prośbą o pomoc w remoncie schodów. 

Arkadiusz Ligęza zadał pytanie czy ustawienie stacji naprawy rowerów jest zasadne zważywszy na 

to iż rowery są wypożyczane a ich naprawą zajmuje się odpowiednia firma. 

Podczas dyskusji ustalono, że Rada zwróci się o aktualne wyceny proponowanych zadań a po ich 

uzyskaniu podejmie decyzje w sprawie podziału rezerwy celowej. 

 

Ad. 5) Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania nazwy JAWORZNIACY dla nowego ronda 

powstałego w ciągu ul. Choiny, przy granicy miasta. Jest to forma upamiętnienia wałczących w 

okresie stalinizmu, w latach 1944-1956, o Niepodległą Polskę, Młodocianych Więźniów 

Politycznych, którzy swą działalność o wolność i niepodległość Polski zsyłani byli do specjalnego 

więzienia w Jaworznie. Przewodnicząca poddała pod głosowanie nadanie nazwy dla nowego ronda. 

Za pozytywnym rozpatrzeniem nazwy było 8 radnych, przeciw 1, 3 wstrzymało się. Uchwała Nr 

16/IX/2019 Rady Dzielnicy Czechów Północny z dnia 10.12.2019 roku w sprawie zaopiniowania 

nazwy dla nowego ronda powstałego w ciągu ul. Choiny, przy granicy miasta Lublin w załączniku 

Nr 2. 

 

 

Ad. 6) Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że: 

- dzielnicowe spotkanie opłatkowe odbędzie się 17 grudnia o godz. 17.30 w Restauracji 

Koncertowa, 

- można składać uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego do 31.12.2019, 



dotyczy on m.in. cmentarza i spopielarni na Sławinie przy ul. Bohaterów Września, 

- prace poszerzenia ul. Żelazowej Woli i Poturzyńskiej zostały zakończone, 

- oświetlenie na ul. Paderewskiego jest w trakcie realizacji, 

- przedszkola otrzymały środki, które Rada przeznaczyła z rezerwy celowej, 

- 27 listopada odbyło się spotkanie organizowane przez Lubelską Grupę Badawczą w którym 

uczestniczyli Irena Szostak-Kowalczyk, Piotr Zygan i Bartosz Niewiadomski, 

- otrzymaliśmy sprawozdanie za I półrocze 2019 z działalności Straży Miejskiej, 

- otrzymaliśmy odpowiedzi na pisma: w sprawie pomijania Rady w sprawach kluczowych dla 

dzielnicy, w sprawie wydłużenia sygnalizacji zielonej fazy dla pieszych na ul. Choiny, w sprawie 

skierowania do pętli Choiny wszystkich linii komunikacyjnych kończących obecnie swoją trasę na 

pętli Paderewskiego, w sprawie organizacji ruchu na ul. Szpinalskiego i ul. Śliwińskiego. 

Kolejne posiedzenie Rady Dzielnicy planowane jest na drugą połowę stycznia 2020 roku i dotyczyć 

będzie propozycji zmian organizacji ruchu na ul. Szpinalskiego. 

 

Ad. 7) Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Pan Bartosz Niewiadomski wnioskował o przeniesienie dyżuru z 17 grudnia 2019 r. na inny termin.   

Pan Arkadiusz Ligęza zaproponował aby na następne posiedzenie Rady zaprosić panią dyrektor 

Szkoły Podstawowej Nr 43. 

 

Ad.8) Posiedzenie zakończono o godz. 21.16. 

 

Protokołowała  /-/  Anna Świetlicka  

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 28.01.2020 r. 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny  /-/  Irena Szostak-Kowalczyk 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Uchwała Nr 16/IX/2019. 

 

 

 
 


